
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 25. august 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

Samrådsspørgsmål BM
Mener ministeren, at det er betryggende, når det, som det fremgår af artiklen
”Toplæger oplyste ikke om økonomiske bånd til industrien”, der blev bragt på
jv.dk den 22. august 2016, at 3 ud af Sundhedsstyrelsens 13 rådgivende læ-
ger ikke overholder deres oplysningspligt? Hvilke tiltag vil ministeren sætte i
værk for at sikre, at det ikke gentager sig, og i fald det gør, hvad overvejer mi-
nisteren så kan være konsekvenserne?”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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